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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 Incheiat astazi 11.03.2024,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei Casin,judetul 
Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.62/06.03.2024 data de Primarul comunei Casin.Procedura de 
convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi sunt anexa la documentul 
de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-a adus la cunostinta 
locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de internet.  
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. 
Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 13  consilieri din cei 13 in functie. Presedinte de sedinta este ales 
domnul Bordeianu Bogdan,  pe o perioada de trei luni : februarie, martie aprilie 2024 . 
Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
14.02.2024 si acesta se aproba in unanimitate cu 13 voturi. 
 
          I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei, iar presedintii comisiilor de 
specialitate prezinta raportul de avizare la fiecare proiect de hotarare .  
 
1.Proiect de hotarare privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al Unității 
Administrativ-Teritoriale comuna Casin   pentru ședința Adunării Generale Ordinare a Acționarilor a 
S.C. Compania Regională de Apă Bacău S.A. din 29.03.2024/01.04.2024. Initiator ; primar. 
      Materiale : - referat aprobare primar 
                        - raport specialitate secretar general al comunei 
                        - raportul comisiei pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii si linistii publice,a 
drepturilor cetatenilor. 
2. Proiect de hotarare privind stabilirea unor norme pentru activitatea de gospodarire, intretinere si 
curatenie, colectare, transport si depozitarea deseurilor,a activitatilor comerciale, precum si masuri 
de protectia mediului. Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate viceprimar; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea 
domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si 
comert; 
3.Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de actiuni si lucrari de interes local ce se vor realiza 
in anul 2024 de catre beneficiarii Legii nr.196/2016 privind venitul minim de incluziune. Initiator : 
primar. 
Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate Rentea Georgiana; 
            -  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea 
domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si 
comert; 

4.Proiect de hotarare privind aprobarea  incheierii  contractului  de asociere intre comuna Casin, 
judetul Bacau si Asociatia “Clubul Sportiv Magura - Casin” sat Casin, comuna Casin. Initiator : primar  

Materiale : - referat aprobare primar 
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           - raport specialitate consilier juridic Radu  Maria-Daniela; 
        - raportul comisiei  pentru pentru învăţământ, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi  
sportive şi de agrement; 
5.Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii  contractului  de asociere intre comuna Casin, 
judetul Bacau si  Asociatia Fotbal Club Sportiv “Viitorul Curita” sat Curita, comuna Casin. Initiator : 
primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
             - raport specialitate consilier juridic Radu  Maria-Daniela 
 - raportul comisiei  pentru pentru învăţământ, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi  
sportive şi de agrement; 
6. Proiect de hotarare privind acordarea unui suport alimentar pentru prescolarii si elevii Scolii 
Gimnziale “Invatator Nicolae Paslaru”Casin in cadrul Programului National “Masa sanatoasa”. 
Initiator : primar. 
Materiale : - referat aprobare primar 
             - raport specialitate contabil Cojocaru Marcela 
 - raportul comisiei  pentru pentru învăţământ, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi  
sportive şi de agrement; 
 
Se suplimenteaza ordinea de zi : 

1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului locxal. Initiator : primar. 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea „Planului anual si de perspectiva pentru asigurarea 
resurselor umane,materiale si financiare destinate prevenirii si gestionarii situatiilor de urgenta 
„al comunei Casin.Initiator : primar. 
 
     Ordinea de zi suplimentata se supune aprobarii si aceasta se aproba cu unanimitate de voturi. 
     Doamna cons.jur.Radu Maria - face informarea privind prelucrarea datelor cu caracter personal in 
vederea emiterii certificatelor digitale calificate pentru consilierii locali care n-au depus documentele 
solicitate. 
     Domnul primar –dupa ce termina de prezentat punctele de pe ordinea de zi a sedintei, mentioneaza 
ca mai are cateva puncta la “diverse”. Acestea sunt : 
- Comuna Manastirea Casin a solicitat un aviz pentru reteaua de gaze pentru comuna lor, de la statia din 

Andrasesti, de la intrare in satul Casin sa mearga pe varianta  si pe drumul Viilor care sa duca la comuna 
lor. Li s-a sugerat sa intepe in conducta de la TransGaz. Avem in comuna conducte de gaz dar , ca sa se 
racordeze si Manastirea Casin la gaze, trebuie sa treaca prin comuna noastra si sa se sparga varianta. 

- A solicitat de la ADIS si Romprest 50 pubele, a facut adresa scrisa dar li s-a raspuns ca nu au bani in buget. 
Astfel ca, la solicitarea oamenilor din Andrasesti, pentru ca nu li s-au mai repartizat pubele de vreo 2 ani, 
vrea sa cumpere 49 pubele in valoare de 5 mii lei. 

- DelGaz GRid ne-a dat licenta pentru bransare la gaze. Cine vrea sa se branseze, vrea sa instiinteze 
modalitatile de bransare. 

- A primit neinceperea urmaririi penale si el si constructorul si executorul, cineva face tot plangeri. Poate 
recuperam banii daca ne punem bine cu executorul dar daca se fac atatea actiuni penale, nici Caminul de la 
Curita nu il mai putem termina. 

- A vazut un filmulet pe reteau de socializare cu niste tineri care au distrus oglinda de la drumul de langa 
magazinul Central, vrea sa ii cheme pe parinti, stie cine sunt. 
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Doamna Rentea Georgiana Mirela – ce sa mai zicem daca in fata primariei in fiecare seara se face petrecere. 
Mai urmeaza sa se faca si striptease si asta e societatea din ziua de azi. Nu e de acord cu asa ceva, e revoltata. 

Domnul Soroiu – cu solicitarea comunei Manastirea Casin, a inteles ca solutia  ar fi pe varianta si drumul 
Viilor. El zice ca, domnul primar  ar trebui sa dea avizul , toate localitatile sunt ale Romaniei si toate ar 
trebui sa aiba gaz nu poate bloca dezvoltarea unei localitati.Dar, vine cu alta solutie : de la intrarea in Casin 
sa mearga pe santul de pe partea dreapta.Nu s-ar sparge atata si ar fi de refacut doar niste podete.  

Domnul primar – avem si canalizarea pe anul asta. 

Domnul Soroiu – Canalizarea nu e pe partea conductei de apa? Pana la urma o sa trebuiasca sa ii dea aviz. 
Crede ca asta ar fi varianta cea mai buna dar va analiza si proiectantul.  

- Cu pubelele – pe planul de achizitii din anul 2021 a vazut ca a achizitionat 30 pubele. Cum a achizitionat ? 
Comuna Casin este in ADIS si are contract de delegare a serviciului de salubritate catre SC Rompprest care 
au  obligatia sa aprovizioneze beneficiarii seviciului din comuna cu pubele si nu din banii consiliului local. 
La comuna Magura este societatea Soma si ei au aprovizionat comuna cu pubele. Cand au achizitionat cele 
30 pubele cum au achizitionat, intreaba si el.Si acum trebuie acordul consiliului local?Sa faca cum a facut 
atunci. 

- Cu Caminul Curita, mintiti, nu ati fost in dosarul penal. A fost avocatul Lungu la proces in numele 
dumneavoastra si judecatorul i-a spus sa paraseasca sala ca nu era parte in proces. A fost o plangere facuta 
la Solutia data de procurorul de caz si procurorul general care nu au tinut cont de hotararea si decizia instantei 
din dosarul 1024/270/2019 care interzicea executorului sa mai emita note de executare cu privire la penalitati 
de intarziere la debitul principal de 56.000 lei.  El a incercat . Vom vedea pe viitor cum se vor recupera 
banii.. Nu da solutii, sfaturi, o sa vada domnul primar cu doamna jurista cum vor recupera banii. Vrea ca 
banii sa fie adusi inapoi la bugetul local ca sunt banii locuitorilor din comuna Casin si nu a primarului sau 
ai consiliului local. Cu hartia pe care o aveti de pe portalul instantei unde apare primarul si SC Anelbac este 
o gresala facuta de grefier drept dovada avocatului pe care il aveti nu i s-a dat voie sa participe la proces. 

Domnul Slabu – e de acord cu toate punctele de pe ordinea de zi . Cu conducat de gaze pentru M.Casin nu 
e de acord, se sparge soseaua. Sa se ia masuri cu cei care au spart oglinda. 

Domnul Soroiu – sa vorbeasca  domnul primar si viceprimar cu parintii. Ii stiti ? 

Domnul primar – ii stiu, nu sunt copii. 

Doamna Rentea Georgiana Mirela – depinde si cine a facut-o si daca se poate sta de vorba cu parintii. 

     Domnul presedinte de sedinta - Se trece la votul fiecarui punct de pe ordinea de zi. 
     Toate punctele de pe ordinea de zi 1-6 plus 2 puncte suplimentate, se adopta cu 13 voturi “pentru”din 
cei 13 consilieri in functie si prezenti. 
      Cu gazele, domnul viceprimar – sa asteptam sa vina cei cu canalizarea, sa vedem traseul. 
      Domnul Soroiu – trebuie sa ia aviz si de la CRAB ca e conducta de apa.Ar trebui domnul primar 
sa mearga la CRAB cu proiectul si o sa se clarifice situatia, nu putem sa le blocam proiectul. 
      Domnul viceprimar – nu trebuie sa vada si ei traseul de canalizare ? 
      Domnul primar – propune sa se abtina pentru linia de gaze pentru M.Casin si sa mai analizeze 
solutiile. 7 consilieri sunt pentru “abtinere” (Flintoaca-Cojocea Ion, Oproiu Silviu, Slabu Gheorghe, 
Dragomir Gheorghe, Rentea Georgiana – Mirela, Rentea Iulian, Bordeianu Bogdan) si 6 consilieri sunt 
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“pentru”a acorda avizul (Soroiu Daniel, Rosu Constantin, Oproiu Lica-Vasile, Zarnescu Gheorghe, 
Vrinceanu Cosmin-Ionela, Nichifor Adina) . 
- Cu achizitionarea pubelelor, 8 consilieri sunt “pentru”(Flintoaca-Cojocea Ion, Oproiu Silviu, Slabu 

Gheorghe, Dragomir Gheorghe, Rentea Georgiana – Mirela, Rentea Iulian, Bordeianu Bogdan, Rosu 
Constantin) si 5 consilieri sunt “impotriva”(Soroiu Daniel, Oproiu Lica-Vasile, Zarnescu Gheorghe, 
Vrinceanu Cosmin-Ionela, Nichifor Adina). 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 
 
           Presedinte de sedinta,                                                      Secretarul  General al comunei,    
      Bordeianu Bogdan                                                               Popescu Monica - Florinela             
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